

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	KADAR HARGA (RM)
	<u>KERJA-KERJA PERMULAAN DAN PERSEDIAAN</u>	
	Penyediaan perkara-perkara untuk kerja-kerja awalan seperti berikut:-	
A	Menyediakan Perlindungan Insuran/Takaful Pampasan Kerja (Workmen Compensation Insurance)	300.00
B	Menyediakan Perlindungan Insuran/Takaful Pampasan Kerja dan Tanggungan Awam (Contractor All Risk)	900.00
	** Kontraktor adalah digalakkan untuk mengambil pelan Perlindungan Takaful berbanding pelan Perlindungan Insurans.	
	Nombor-nombor pendaftaran di bawah Skim Keselamatan Sosial Pekerja (PERKESO)	
C	Kontraktor perlu menyediakan peralatan kerja untuk tujuan pemeriksaan, menyelia dan mengurus kerja-kerja penyelenggaraan selama setahun.	
	i) Membekal alat keselamatan / pakaian berkaitan untuk kegunaan sepanjang kontrak di tapak kerja.	2,000.00
	ii) Peralatan yang berkaitan dengan kerja-kerja penyelenggaraan seperti tangga, special tools set dan yang berkaitan dengan kontrak kerja.	2,000.00
	PENYEDIAAN TUNTUTAN BAYARAN INTERIM	
D	Menyediakan dan mengemukakan tuntutan bayaran interim yang lengkap termasuk inbois @ cukai inbois, senarai kuantiti, borang arahan kerja, pengukuran kerja-kerja di tapak seperti panjang lebar tebal atau dalam atau tinggi, 2 salinan laporan bergambar termasuk gambar sebelum gambar semasa dan gambar selepas diambil pada satu kedudukan yang sama dicetak di atas kertas berukuran A4 putih lengkap dengan tarikh yang dijilid kemas menggunakan 'comb binding' siap dengan dua keping pembalut plastik dibahagian hadapan dan belakang laporan dan lain-lain arahan penambahbaikan dari semasa ke semasa sepanjang tempoh kontrak.	3,000.00
	PERALATAN / KELENGKAPAN	
	Kontraktor hendaklah menyediakan alat keselamatan/pakaian berkaitan/peralatan kerja seperti <i>special tools set</i> dan peralatan yang berkaitan dengan kontrak kerja untuk tujuan pemeriksaan, menyelia dan mengurus kerja-kerja penyelenggaraan selama setahun seperti berikut :	
E	<i>Fluke 59 MAX handheld Infrared Thermometer</i>	700.80
F	<i>0.05M – 100M BOSCH GLM100C Range Finder</i>	1,758.40
G	<i>KYORITSU KEW2117R Digital Clamp Meter</i>	400.00
H	<i>Tool Box / kelengkapan peralatan yang berkaitan</i>	500.00
J	<i>Heat dan smoke detector tester</i> lengkap bersama kit (jenama SOLO atau setaraf dengannya).	10,000.00